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Б Ъ Л Г А Р С К А   А К А Д Е М И Я   Н А    Н А У К И Т Е 
ИНСТИТУТ ПО ИНФОРМАЦИОННИ И КОМУНИКАЦИОННИ ТЕХНОЛОГИИ 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 2 

 

 Днес, 28.02.2024 г., от 11:00 часа, се проведе заседание на Научния 

съвет на ИИКТ по следния 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Избори по конкурси за академичната длъжност „главен асистент“. 

2. Решение по конкурсна процедура за академичната длъжност 

„асистент“. 

3. Предложение за избор на научно жури по процедура за 

образователната и научна степен „доктор“. 

4. Предложение за обявяване на конкурсна процедура за 

академичната длъжност „асистент“. 

5. Приемане на окончателния бюджет на ИИКТ за 2023 г. 

6. Предложение за избор на комисия на НС за провеждане на 

допитване и внасяне за обсъждане от НС на предложения за подобряване 

на качеството и организацията на обучението в докторантура в ИИКТ. 

7. Разни: 

7.1. Предложения за подаване на проекти. 

 

 ПРИСЪСТВАХА: проф. д.м.н. Г. Ангелова – председател, проф. д-р 

А. Караиванова, доц. д-р В. Шаламанов, доц. д-р В. Ангелова, проф. д-р Г. 

Агре, проф. д-р Д. Карастоянов, проф. д-р Ем. Атанасов, доц. д-р Зл. 

Минчев, доц. д-р Ив. Георгиев, проф. д-р К. Симов, проф. д.т.н. Кр. 

Стоилова, чл.-кор. Л. Дуковска, проф. д-р Н. Шиваров, доц. д-р Н. 

Стоименов, проф. д-р П. Копринкова, чл.-кор. Св. Маргенов, проф. д.н. Ст. 

Фиданова, проф. д.н. Ст. Михов, проф. д-р Т. Гюров и доц. д-р Д. Чикуртев. 

 ОТСЪСТВАХА: проф. д-р Т. Тагарев – в продължителен неплатен 

отпуск, проф. д-р Ст. Харизанов – в чужбина, проф. д.н. Д. Борисова, доц. 

д-р Т. Атанасова, проф. д.т.н. Ив. Димов и гл. ас. д-р Кристина Динева – 

представител на младите учени. 

 КВОРУМ ИМА. 

 

 Проф. Г. Ангелова предложи да бъде избрана комисия за 

провеждане на тайните гласувания по т. 1 от дневния ред с председател 

доц. Денис Чикуртен и членове – доц. Николай Стоименов и проф. 

Найден Шиваров. 

 Предложението бе гласувано явно и прието единодушно. 
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 По т. 1 от дневния ред: 

 Проф. Г. Ангелова е много смутена от предложението Иван Стоянов 

да бъде избран за „главен асистент“, тъй като той е в Пловдив и изобщо не 

идва на работа. И за другите две кандидатки – Валентина Терзиева и Едита 

Джамбазова – на 58 години да защитят и да станат главни асистенти, с 30 

години закъснение, просто не знае какво да каже. 

Този въпрос сигурно трябва да бъде адресиран по-глобално, по друг 

начин и на мета ниво. 

Добави, че преди две години е била ужасно разочарована от 

Валентина Терзиева и Едита Джамбазова, когато е нямало кой да предаде 

първия етап на проекта, в който са участвали, и те са стояли безучастно 

като принцеси и са чакали някой да го обслужи. Ако проектът не е бил 

отчетен когато доц. Румен Андреев си е тръгнал, Институтът е трябвало да 

върне 150 хиляди лева. И нито те са се притекли на помощ, като Валентина 

Терзиева е специалистът и най-опитната по e-Learning, нито доц. Светозар 

Илчев, който е можел да поеме функцията на ръководител, и просто да 

стъкмят един отчет за един малък проект от 100 хиляди лева. Но не са се 

ангажирали. Стояли са безразлични и са чакали да бъде обслужен. А имат 

претенции. 

 Задава си въпроса защо да се прибират кадри, които пълнят щатните 

места с постоянни договори, а ако потрябва място за някой по-качествен 

човек, няма да има откъде да се вземе. 

 Чл.-кор. Л. Дуковска поясни, че Иван Стоянов е защитил докторска 

дисертация в Пловдивския университет, но той е тук, бил е асистент в 

секция „Интелигентни системи“ и член на екипа по научната програма 

Интелигентно растениевъдство, като дисертацията му е била в рамките на 

тази програма. И след като е станал „доктор“, естественият ход на нещата е 

бил да се обяви конкурс за „главен асистент“. Конкурсът е минал нормално 

и той се е представил добре. 

Отбеляза, че в секцията има проблем с работните места. Както Иван 

Стоянов, така и гл. ас. Румен Кетипов, ползват зала 507 за да работят в 

Института. В момента тя не може да им осигури работни места и затова те 

са така да се каже мобилни. Това е обстановката, в която работят. Но от 

атестацията на Иван Стоянов е видно, че резултатите му са добри. 

 Тъй като не знае за кой проект говори проф. Ангелова и какво се е 

случило преди две години, не може да коментира изказването ѝ. Но откакто 

Валентина Терзиева и Едита Джамбазова са в секция „Интелигентни 

системи“ те проявяват достатъчна мотивация да работят. И двете са 

направили много силни защити на дисертационните си трудове. При 

атестацията Валентина Терзиева е на първо място в категорията си. 

Първата задача, която е поставила и на двете в секцията, е била участие в 

конференцията BigData. И двете са се включили активно и тя е много 

доволна от работата им. Така че не може да каже, че не работят, че чакат, че 

стоят. Впечатлението ѝ не е такова. В момента и двете участват в проекта 
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от последния конкурс на Фонд „Научни изследвания“ с ръководител доц. 

Елена Паунова от секция „РИУС“. 

 Чл.-кор. Св. Маргенов предложи в момента този въпрос да не се 

обсъжда повече, за да не излезе, че конкретно за тези хора става дума. Но 

въпросът като цяло стои и той е по-широк, защото има някакви естествени 

времеви рамки, когато е нормално да се случват нещата. 

Във връзка с казаното от чл.-кор. Дуковска отбеляза, че в някакъв 

момент ще помоли някой да го придружи, за да види как положението 

съответства на твърденията, че някои хора няма къде да седнат. 

За да не помисли някой нещо невярно, заяви, че ще подкрепи трите 

кандидатури, защото Научният съвет никога не е гласувал против избор на 

главни асистенти, които удовлетворяват условията. 

 Поради липса на повече изказвания, бяха проведени тайни 

гласувания. 

 Съгласно чл. 10, ал. 12 от Правилника за специфичните условия за 

придобиване на научни степени и за заемане на академични длъжности в 

ИИКТ, необходимият кворум за провеждане на избора е 2/3 от редуцирания 

списъчен състав на НС, гласуването е тайно и решението се взема с 

мнозинство повече от половината от редуцирания списъчен състав. 

Редуцират се само членове, които се намират в чужбина, отсъстват поради 

болест, или им е разрешен продължителен отпуск, но не повече от 1/6 от 

списъчния състав на Съвета (4 души). 

 Списъчен състав на НС за гласуванията – 25 души. Редуциран състав 

– 23 души. Необходим кворум – 15. Присъствали 20 члена на НС. 

Резултати: 

- за д-р Валентина Тодорова Терзиева-Богойчева: 

 18 (осемнадесет) гласували с „ДА“ и 2 (двама) с БЕЛИ БЮЛЕТИНИ 

 

- за д-р Едита Ананиева Джамбазова: 

 12 (дванадесет) гласували с „ДА“, 2 (двама) с „НЕ“, 5 (пет) с БЕЛИ 

БЮЛЕТИНИ и 1 (един) с НЕВАЛИДНА БЮЛЕТИНА 

 

- за д-р Иван Станимиров Стоянов: 

 15 (петнадесет) гласували с „ДА“, 1 (един) с „НЕ“ и 4 (четири) с 

БЕЛИ БЮЛЕТИНИ 

 

Въз основа на резултатите от тайните гласувания, Научният съвет 

 

И З Б Р А 

 

1. д-р Валентина Тодорова Терзиева-Богойчева за „главен 

асистент“ по професионално направление 4.6. Информатика и 

компютърни науки, специалност „Информатика“, в секция „Интелигентни 

системи“; 
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2. д-р Едита Ананиева Джамбазова за „главен асистент“ по 

професионално направление 5.3. Комуникационна и компютърна техника, 

специалност „Компютърни системи, комплекси и мрежи“, в секция 

„Интелигентни системи“; 

3. д-р Иван Станимиров Стоянов за „главен асистент“ по 

професионално направление 4.6. Информатика и компютърни науки, 

специалност „Информатика“, в секция „Интелигентни системи“. 

 

 По т. 2 от дневния ред: 
 Проф. Г. Ангелова представи предложението на комисията по 

конкурсната процедура за академичната длъжност „асистент“, обявена на 

22.12.2023 г. за нуждите на секция „Информационни технологии в 

сигурността“. 

Доц. Зл. Минчев добави, че се познава с Юлиан Христов от 2008 г. 

Поканил го е в секцията, тъй като той иска да пише дисертация в областта 

на изкуствения интелект и модерните медии. Силно мотивиран е да работи. 

Има вече едно участие в книгата им от 2018 г. и сега искат да задълбочат 

работата. Мисли, че ще се справят. Кандидатът работи в една медия, където 

ще остане, но в ИИКТ ще бъде на цял щат. Ще имат жива връзка с медиите 

и ще правят по-реални неща. 

 След прекратяване на обсъждането, с явно гласуване, Научният съвет 

единодушно 

 

Р Е Ш И: 

 

 Юлиан Валериев Христов да бъде назначен на академичната 

длъжност „асистент“ в секция „Информационни технологии в 

сигурността“ по обявената на 22.12.2023 г. конкурсна процедура по 

професионално направление 5.2. Електротехника, електроника и 

автоматика и определя срокът на трудовия договор да е четири години. 

 

 По т. 3 от дневния ред: 
Проф. Г. Ангелова представи предложението на секция 

„Информационни процеси и системи за вземане на решения” за състав на 

научно жури по процедурата за придобиване на образователната и научна 

степен „доктор” по професионално направление 4.6. Информатика и 

компютърни науки, докторска програма „Информатика“ на Ясен Руменов 

Митев с дисертацията „Модели и методи за вземане на решения за 

управление на процеси в Инфраструктурната библиотека за 

информационни технологии (Information Technology Infrastructure Library)“. 

 С явно гласуване, Научният съвет единодушно 
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Р Е Ш И: 

 

Утвърждава предложения от секция „Информационни процеси и 

системи за вземане на решения” състав на научно жури за провеждане на 

процедурата за придобиване на образователната и научна степен “доктор” 

от Ясен Руменов Митев за дисертацията „Модели и методи за вземане на 

решения за управление на процеси в Инфраструктурната библиотека за 

информационни технологии (Information Technology Infrastructure Library)“ 

по професионално направление 4.6. Информатика и компютърни науки, 

докторска програма „Информатика“: 

проф. д-р Васил Георгиев Гуляшки – ИИКТ – БАН 

доц. д.н. Стефка Стоянова Фиданова – ИИКТ – БАН 

проф. д-р Евгения Петрова Ковачева – УниБИТ 

доц. д-р Александър Иванов Шикаланов – УниБИТ 

доц. д-р Александър Костадинов Ценов – ВУТП 

и резервни членове: 

проф. д.н. Даниела Иванова Борисова – ИИКТ – БАН 

доц. д-р Александър Илиев Илиев – ИМИ – БАН 

 Откритото заседание на научното жури за защита на дисертацията да 

се проведе на 20.06.2024 г., или най-малко две седмици след обявяване на 

рецензиите и становищата, ако всички те бъдат предадени преди изтичане 

на тримесечния срок, съгласно чл. 10, ал. 3 от ЗРАСРБ и чл. 7, ал. 1 от 

Правилника за условията и реда за придобиване на научни степени и за 

заемане на академични длъжности в БАН. 

 

 По т. 4 от дневния ред: 

Научният съвет единодушно 

 

Р Е Ш И: 

 

 ИИКТ да обяви конкурсна процедура за академичната длъжност 

„асистент“ по професионално направление 4.6. Информатика и 

компютърни науки – 1 място за секция „Скалируеми алгоритми и 

приложения с Център за високопроизводителни пресмятания“. 

 

 По т. 5 от дневния ред: 
Научният съвет единодушно прие окончателния бюджет на ИИКТ за 

2023 г. в размер на 6006493 лв. 

 

 По т. 6 от дневния ред: 
Научният съвет единодушно 
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И З Б Р А: 

 

Комисия в състав: 

1. проф. д.н. Стефка Фиданова 

2. доц. д-р Вера Ангелова 

3. гл. ас. д-р Кристина Динева, 

която в срок до 18 март 2024 г. да проведе допитване в Института и да 

внесе за обсъждане от Научния състав на предложения за подобряване на 

качеството и организацията на обучението в докторантура в ИИКТ. 

 

 По т. 7 от дневния ред: 
Научният съвет единодушно подкрепя участието на ИИКТ в 

следните проекти: 

 

№ Проект Ръководител от страна на 

ИИКТ 

Конкурс/програма 

1 Robo STEAM Academy проф. д-р Найден 

Шиваров 

Еразъм+ 

2 Проект за докторантура на тема 

„Интегриран подход за оптимален дизайн 

на екологично ориентирани 

метаматериали с приложение в сгради и 

съоръжения“ 

доц. д-р Иван Георгиев БАН, процедура 

№ BG-RRP-2.012 

„Финансиране на 

докторантури в 

областта на 

зелените и 

цифровите 

технологии“ 

 

 

 

СЕКРЕТАР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

 

  /Д. Георгиева/    /Проф. Г. Ангелова/ 


